
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1088 Riktade pengar till områden drabbade av stora 
översvämningar

Under den senaste månaden har mycket regn fallit i västra Sverige. Flera 
kommuner såsom Mark, Svenljunga och Falkenberg har blivit hårt drabbade av 
översvämningar – vägar har sköljts bort och vattennivåerna i Viskan och Ätran 
har stigit kraftigt. 

Underhållet av flera av de statliga vägarna i gamla Älvsborgs län har sedan 
många år varit eftersatt, och vägarnas skick har nu på flera håll blivit ännu 
sämre till följd av de stora mängderna regn.

Vi kan inte styra över vädret, och tur är väl det. En väg bör dock ha en lägsta 
godtagbar standard, men för tillfället är flera av de statliga vägarna i Sjuhärad 
och delar av Halland under all kritik. Till dessa områden, i vilka stora mängder 
regn har fallit, bör det snarast öronmärkas pengar för att rusta upp vägnätet.  

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Är ministern beredd att öronmärka pengar till dessa områden där stora mängder 
regn har fallit, vilket väsentligt förvärrat vägarnas skick?  

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-13
Besvaras senast
2020-03-25 kl. 11.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


